
 

Zápisnica zo zasadnutia Aktívu rodičov zo dňa 12.09.2016 
 

Miesto konania: ZŠ, Mlynská 50, 903 01 Senec 
Dátum a čas: 12.9.2016  o 19.00 

 
Prítomní:  Mgr. Ivan Rezník - riaditeľ školy, PaedDr. Jana Tamášiová, Mgr. Terézia Grigová, Mgr. Michaela 

Oškerová  
  Ing. Róbert Szabó - predseda Aktívu rodičov ( AR), Ing. Martin Doršic-  podpredseda AR 
  Ing. Jana Černá - pokladníčka AR 
  Zástupcovia jednotlivých tried podľa prezenčnej listiny  
 
Program: 1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba predsedu, podpredsedu, členov výkonného výboru a revíznej a kontrol. komisie  
3. Informácia o stave financií 
4. Plán  činnosti  a finančný rozpočet na školský rok 2016/2017 
5. Návrh použitia finančných prostriedkov AR  
6. Schválenie výšky členského príspevku do AR 
7. Diskusia 
8. Záver 
 

1. Predseda Aktívu rodičov Róbert Szabó privítal vedenie školy a prítomných rodičov a oboznámil ich 
s programom zasadnutia. Dal hlasovať za odsúhlasenie programu schôdze. 
Za: 39 hlasov, proti: 0 hlasov, zdržalo sa: 0 hlasy 
Aktív rodičov schválil program celoškolského AR. 

 
2. Predseda AR otvoril voľbu predsedu, podpredsedu, členov výkonného výboru a revíznej a kontrolnej 

komisie. Predseda združenia sa predstavil rodičom, informoval ich, že 7 rokov  je predsedom Aktívu 
rodičov a rád by pokračoval v tejto funkcii. Tak isto sa predstavil aj podpredseda združenia Martin 
Doršic, ktorý mal tak isto záujem pokračovať vo svojej funkcii.  
Pani Černá súhlasila, že bude pokračovať vo funkcii pokladníka. 
Predseda vyzval rodičov, ktorí by mali záujem kandidovať na miesto predsedu, podpredsedu 
a pokladníka AR, aby sa prihlásili. Vzhľadom k tomu, že sa nikto neprihlásil, dal hlasovať.  
Kandidáti:    na funkciu predsedu –     Ing. Róbert Szabó,  

                        na funkciu podpredsedu- Ing. arch. Martin Doršic,  
                        na funkciu pokladníčky – Ing. Jana Černá. 
  Výsledok hlasovania :  

 Predseda : Ing. Róbert Szabó – Za 38 hlasov, proti: 0 hlasov,  zdržalo sa: 0 hlasov  
 Podpredseda :  Ing. Martin Doršic –  Za 38 hlasov, proti: 0 hlasov,  zdržalo sa: 0 hlasov 
 Pokladníčka : Ing. Jana Černá – Za 38 hlasov, proti: 0 hlasov,  zdržalo sa: 0 hlasov.  

 
Aktív rodičov schválil za predsedu AR Ing. Róberta Szabóa, za podpredsedu AR-                          
Ing. arch. Martina Doršica a za pokladníčku AR Ing. Janu Černú. 
 

Predseda AR vysvetlil rodičom, čo je výkonný výbor a revízna a kontrolná komisia a čo je ich úloha. 
Predseda vyzval rodičov, ktorí chcú byť členom výkonného výboru, aby sa postavili. 
Po diskusii sa prihlásili za členov výkonného výboru  nasledovní rodičia: 
Jana Černá - pokladníčka, Andrea Szabóová, Zdenka Töröková, Blanka Chynoradská, Petra Kováčová, 
Martin Musil a Ivana Richterová. 
Vyzval rodičov na hlasovanie za členov výkonného výboru ako celku. 
Výsledok hlasovania :  
Za: 39 hlasov 
Proti: 0 hlasov  
Zdržalo sa: 0 hlasov 
 
Aktív rodičov schválil členov výkonného výboru v zložení - Jana Černá pokladníčka, Andrea 
Szabóová, Töröková Zdenka, Blanka Chynoradská, Petra Kováčová, Martin Musil a Ivana 
Richterová. 
 



 

Predseda AR vyzval rodičov, ktorí chcú byť členom revíznej a kontrolnej komisie, aby sa prihlásili. 
Za členov revíznej a kontrolnej komisie sa prihlásili nasledovní rodičia: 
Dušan Milo, Katka Zemánková a Michal Foltán. 
Vyzval rodičov na hlasovanie za členov revíznej a kontrolnej komisie ako celku. 
Výsledok hlasovania :  
Za: 39 hlasov 
Proti: 0 hlasov  
Zdržalo sa: 0 hlasov 
 
Aktív rodičov schválil členov revíznej a kontrolnej komisie - Dušan Milo, Katarína Zemánková 
a Michal Foltán. 

 
3. Predseda AR informoval rodičov o príjmoch a výdavkoch AR za školský rok 2015/2016 (viď Príloha č.1). 
 

Predseda AR informoval rodičov o príjmoch AR, ako aj o príjmoch OZ „Rodičia a priatelia ZŠ Mlynská“ 
(ďalej len „OZ“) ako aj o čerpaní finančných prostriedkov na školské a mimoškolské aktivity, ktoré boli  
schválené AR 14.9.2014. Ušetrili sme 6600 z príjmov AR s tým, že na zasadnutí AR dňa14.4.2016 bol 
schválený 5.000 EUR príspevok na plavecký výcvik v šk.roku 2016/2017. Zostatok je 1600EUR, ktoré 
môžeme využiť v tomto školskom roku.   

 Ďalej predseda AR informoval o príjmoch OZ (zbierka, grand SLSP a 2%) - (viď Príloha č.1).  
Vysvetlil, že financie z 2% sú viazané prostriedky a je potrebné ich použiť na účel, kvôli ktorému bolo 
združenie založené – na podporu výchovno-vzdelávacieho procesu. Použitie 2% je každoročne 
zverejňované v Obchodnom Vestníku (viac info na stránke školy).  Za ostatné roky sa z týchto 
prostriedkov financoval nákup interaktívnych tabúľ do tried, nákup lavíc, oprava podlahy v telocvični, 
altánok. 
Na účte OZ zostáva 8929 EUR. 
 

4. Predseda AR informoval rodičov o plánovaných akciách na tento školský rok. Prvá školská akcia bude 
školský ples, ktorý sme sa rozhodli z februára 2017 preloziť na november 2016 – Katarínska zábava 
(26.11.2016).  V decembri by sme chceli organizovať vianočné trhy (predávajú sa vianočné výrobky, 
ktoré vyrobia rodičia a deti). V mesiaci máj alebo jún budeme organizovať Športový deň.  
Predpokladaný príjem Aktívu rodičov na tento rok je cca 10.000 EUR (vrátane členského príspevku).  
Predpokladaný príjem OZ z 2% z dane by mohol byť cca 10.000 EUR.   
 

5. Pán riaditeľ predstavil projekt plávania, keďže na AR bolo prítomných veľa nových členov. Je to pilotný 
projekt, ktorý  v spolupráci so Swim arénou Senec začne 19.9.  a bude trvať 10 týždňov. Deti budú chodiť 
na plaváreň a späť autobusom, na 10 detí bude 1 inštruktor plávania. Celkovo bude kurz plávania stáť 15 
tis. EUR ( po 5000 EUR škola a Aktív rodičov, 3000 EUR sponzorsky Swim aréna a 2500 EUR dotácia 
z Bratislavského samosprávneho kraja). Bude to prebiehať v rámci vyučovania TsV.  
Plavecký kurz bol schválený celoškolským AR, Radou školy, bolo to konzultované a odporučené aj 
Okresným úradom školstva. Minulý rok celoškolský AR schválil 5.000 EUR na tohto ročný kurz plávania. 
Poznamenal, že škola sa bude snažiť získať financie na budúcoročný plavecký kurz aj z iných zdrojov. 
Rodičia sa pýtali, či plavecký výcvik je povinný. Pán riaditeľ im vysvetlil, že účasť na vyučovaní je povinná 
a plavecký kurz je v rámci výučby telesnej výchovy. Ospravedlnení budú len tí žiaci, ktorí budú mať 
ospravedlnenku od lekára, ktorý neodporúča pobyt dieťaťa v bazéne. Pre tieto deti bude zabezpečená 
TsV v škole.   
Pani Felšöciová (4.B) sa pýtala, ako sa bude riešiť to, že ich trieda má v deň, keď bude plávanie,  po 
hodine TsV  anglický jazyk. Rodičia sa pýtali, či bude tá hodina nahradená (deti majú len 3 hodiny AJ). Pán 
riaditeľ vysvetlil, že u dvoch tried z 11 sa im nepodarilo nastaviť rozvrh tak, aby po TsV nasledovala HV 
alebo čítanie. Z hodiny AJ budú deti chýbať len asi 10 min. a pani učiteľky si s nimi budú opakovať napr. 
čísla, farby po anglicky. Bude to len raz do týždňa a budú chýbať chvíľu z hodiny. 
Deti, ktoré budú mať lekárske ospravedlnenie, že sa nemôžu zúčastniť zo zdravotných dôvodov 
plaveckého kurzu, budú mať hodiny podľa rozvrhu.  
Pani zástupkyňa povedala, že učiteľ, ktorý je ako dozor na plavecký kurz 4.B je angličtinár. 
Predseda AR rodičov pripomenul, že je to pilotný projekt a návrh učiť deti plávať v rámci TsV, je výborný. 
A hlavne sa kurzu môžu zúčastniť všetky deti, keďže sa podarilo zafinancovať celý kurz a rodičia nemusia 
nič doplácať. 
 



 

Pán riaditeľ informoval, že po porade s predsedom AR sa tento rok nebudú financovať drobné súťaže 
a akcie školy. Predložil rodičom nasledovný návrh na financovanie školských a mimoškolských akcií: 
 

Nákup balíčkov na MDD 800 EUR 
Nákup športových pomôcok 500 EUR 
Nákup učebných pomôcok pre 1. stupeň 750 EUR 
Nákup učebných pomôcok pre 2. stupeň 750 EUR 
Nákup pomôcok do ŠKD 400 EUR 
Plavecký kurz na školský rok 2017/2018 (rezerva) 5000 EUR 
SPOLU  8200 EUR 

 
Predseda AR pripomenul, že kedysi sa financovali aj autobusy do školy v prírode (ŠvP) a na lyžiarsky 
výcvik (LvK). Keďže ministerstvo dáva dotáciu aj na ŠvP aj na Lvk,  nie je potrebné financovať autobusy. 
Celá požiadavka školy na financovanie je v sume 8200 EUR plus ešte máme rezervu 1600 EUR z minulého 
roka, za ktoré sa môžu nakúpiť napr. športové pomôcky alebo pomôcky do ŠKD. 
Predseda AR navrhol, aby škola dala návrh na využitie 1600 EUR, príp. aj rodičia. 
Pán riaditeľ informoval rodičov, že už dostal požiadavku z Predmetovej komisie cudzích jazykov na 
zakúpenie NJ pre 6.roč za 660 EUR a  300 EUR na knihy na AJ.  
 
 
Predseda AR dal hlasoval o požiadavke školy na financovanie školských a mimoškolských akcií podľa 
predloženého návrhu školy na 8200 EUR z rozpočtu 2016/2017. 
Výsledok hlasovania :  
Za: 38 hlasov 
Proti: 1 hlasov  
Zdržalo sa: 0 hlasov 
 
Aktív rodičov schválil navrhovaný rozpočet 8200 EUR pre školské a mimoškolské aktivity na 
školský rok 2016/2017. 
 
Predseda AR poprosil  riaditeľa školy, aby do budúceho AR pripravil návrh na využitie rezervy 1600 EUR 
z minulého roka (zatiaľ bola predložená požiadavka na knihy NJ a AJ v celkovej sume 960EUR). 
   
Podpredseda AR vyzval rodičov na predloženie návrhu na využitie týchto ušetrených prostriedkov. 
 Mamička z druhého ročníka informovala, že sa skladajú na tlačiareň, aby učiteľky nemuseli chodiť fotiť 
dole na prízemie. Pani zástupkyňa informovala, že učitelia majú k dispozícii dve kopírky a päť počítačov 
v zborovni. Majú dostatok času na prípravu v poobedňajších hodinách alebo ráno. 
Predseda AR navrhol, aby sa predložil návrh na kúpu tlačiarne z 2%, ak to bude potrebné.  
Pán riaditeľ vysvetlil, že za 7 rokov, čo je riaditeľom, škola funguje ekonomicky. V zborovni sú tlačiarne 
a počítače, ktoré sa využívajú.  Podotkol, že samotná tlačiareň nie je drahá, ale drahé sú však náplne do 
tlačiarní. Každý kabinet je vybavený počítačom, v každej triede je interaktívna tabuľa, dataprojektor 
a počítač. Vysvetlil, že chce viesť učiteľov, aby sa využívali, čo najviac digitálne technológie, aby využívali  
e-učebnice. Učitelia si môžu priamo v triede sťahovať informácie na tabuľu.  
 
 

6. Predseda AR informoval, že minuloročný príspevok bol 25 EUR. Predseda AR navrhol, aby príspevok 
zostal 25 EUR a rodičia, ktorí majú na škole viac detí by platili nasledovne: 

 jedno dieťa 25 EUR 
 dve deti na škole 45 EUR  
 tri deti na škole 60 EUR 

Príspevok do AR sa bude uhrádzať na účet v Unicredit bank - SK32 1111 0000 0012 9847 5002   
Predseda AR dal hlasovať o prednesenom návrhu.  
Výsledok hlasovania :  
Za: 39 hlasov 
Proti: 0 hlas 
Zdržalo sa: 0  
 
Aktív rodičov schválil  členský príspevok na šk. rok 2016/2017 nasledovne:  



 

25 EUR za jedného žiaka, 45 EUR pre dve deti navštevujúce školu a 60 EUR pre tri deti 
navštevujúce školu. Príspevok bude uhrádzaný na účet. Presné informácie budú na stránke školy 
a rodičia dostanú informácie od triednych učiteľov (presný VS). 

  
 

7. Predseda AR otvoril diskusiu.  
Pán riaditeľ predniesol návrh na využitie financií z 2%. Informoval, že v 10 triedach chýbajú špeciálne  
počítače k dataprojektoru, ktoré chce dokúpiť, aby sa zunifikovala celá škola. 
Predseda AR požiadal riaditeľa školy, aby pripravil návrh – špecifikáciu počítača, ktorý sa môže rozposlať 
mailom. Ak by niekto mohol pomôcť, napr. zohnať iného dodávateľa. Pán riaditeľ upozornil, že to nie sú 
klasické počítače. Celková suma počítačov na 10 tried je 5000 EUR.   
Pán riaditeľ pošle špecifikáciu na počítače mailom. 
Podpredseda AR sa spýtal, či sa môžu predložiť aj iné návrhy na využitie 2%.  
Predseda AR vysvetlil, že financie sa musia využiť na podporu vyučovacieho procesu. Každý rok musíme 
zverejňovať, čo sa za prijaté 2% zakúpilo. Prehľad použitia 2% je na stránke školy, v záložke  
2%. 
Pani Minarovská sa pýtala, či sa nebude viac využívať stránka Edupage, aj na komunikáciu s učiteľom, na 
zadanie úloh a iné. 
Pán riaditeľ informoval, že je nová stránka Edupage a bude sa dopĺňať.  
Rodičia sa pýtali na ranné parkovanie, ktoré je veľmi komplikované.  Rodičia sa pýtali, či by tejto situácii 
nepomohlo otvorenie bočnej bránky a otvorenie druhého vchodu do vestibulu. Rodičia by mohli 
parkovať pri ihrisku školy  a odbremenila by sa tak Mlynská ulica.  
Pán Doršic sa pýtal, kto rozhoduje o umiestnení kontajnerov na šatstvo. Je to blízko križovatky a je to tam 
neprehľadné a nebezpečné.  
Pán Doršic pripraví list na Mestský úrad, aby ich premiestnili. 
Pani Felšöciová  sa pýtala, či vzdelávací poukaz je platný len na jeden krúžok. Je veľa detí, ktoré by chceli 
chodiť na viac ako jeden krúžok v škole. Pani zástupkyňa povedala, že na zadnú stranu sa môže napísať 
viac krúžkov, ale vzdelávací poukaz ide na prvý z nich. Potom je už na jednotlivých učiteľoch, či zoberú 
ďalšie dieťa, podľa počtu detí. Pani Felšöciová sa pýtala, či nie je možnosť zaplatiť ďalšie krúžky na škole. 
Treba komunikovať s jednotlivými učiteľmi, ktorí majú na starosti krúžky. Komunikáciu ohľadom 
krúžkov má na starosti pani zástupkyňa Tamášiová. 
Pani Baťalíková sa pýtala, či nie je možnosť, aby dieťa malo počas štúdia jeden a ten istý VS na obed. Prvý 
deň boli veľké rady na prihlásenie na obed.  
Pán riaditeľ upozornil, že prihlásiť na obed sa dalo už 2 týždne pred začiatkom školského roka. 
Pani Hanzenová pripomenula, že cez stránku Edupage je možné odhlasovať a prihlasovať sa na obed. 
Musí sa to nastaviť. 
Prečo ešte nie sú rozvrhy na Edupage? Rozvrhy sa stále ešte testujú, či sú správne nastavené.    

 
8. Predseda poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie celoškolského výboru Aktívu rodičov.  

 
Termín nasledujúceho celoškolského AR bude oznámený mailom. 
 

Ing. Róbert Szabó 
Predseda AR 

 
Zapísala: Andrea Szabóová 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Príloha č.1  
 

VYÚČTOVANIE ZA ŠKOLSKÝ ROK 2015/2016 

  

  Príjmy a výdaje za šk. rok 2015/2016 Aktív rodičov   

Príspevok do Aktívu rodičov 7 895,00 € 

Zisk vianočné trhy (3. a 4.12.2015) 757,50 € 

Zisk Školský  ples 1 703,13 € 

Zisk Športový deň 345,78 € 

Príjmy celkom  10 701,41 € 

Halloween párty (obrusy, ozdoby, spoločenské hry, pohár pre víťaza) 100,00 € 

Mikuláš (darčeky pre jednotlivé oddelenia ŠKD) 600,00 € 

ŠDK karneval (ozdoby, pastelky, občerstvenie, lampióny, balóny,...) 149,57 € 

LKV autobus 990,00 € 

Zápis 1.roč (drevené ozdoby, farby, sololit) 104,10 € 

Súťaž 8.-9. Ročníky 8,12 € 

Športové pomôcky(lopty - hádzaná, basketbal, futbal, volejbal, bránky 1 325,34 € 

ping-pong rakety, floorbalové hokejky, masky, koordinačný rebrík, . ..   

Nákup balíčkov na MDD 707,98 € 

Pokladnička na akcie AR 11,99 € 

J&B Unique výmena filtra na vodu 77,88 € 

Výdaje celkom  4 074,98 € 

Zostatok  6 626,43 € 

  

  Príjmy a výdaje z činnosti Obč. združenia  za šk. rok 2015/2016 

Zbierka na Zelenú školu 650,50 € 

Dar spoločnosti PRONAR 360,00 € 

Dar SLSP grand Altánok 1 000,00 € 

Príjem 2% 2016  13 974,41 € 

Úrok 1,28 € 

Príjem celkom  15 986,19 € 

Altánok - projekt Zelená škola 6 900,00 € 

Zelená škola -  Nopova fólia -realizácia 33,00 € 

Poplatky na 2% (registrácia, Obchodný vestník, kolok) 67,50 € 

Poplatok zavedenie účtu + daň 56,49 € 

Výdaj celkom  7 056,99 € 

Zostatok  8 929,20 € 

 
 


